
NAPOMENA: 

Usmeni odgovor na postavljeno pitanje poslanika Rifata Dolića sa 56. sjednice Predstavničkog 

doma PSBiH. (Izvod iz stenograma.) 

 

SREDOJE NOVIĆ:  

Što se tiče odgovora na pitanje gospodina poslanika Dolića: završavaju se kompletni podzakonski 

akti za utvrđivanje svih onih koji imaju pravo, koji će imati pravo na posebne penzije, shodno 

Zakonu o sportu. I naravno, da će ove godine biti i predviđeno za budžet u idućoj godini sredstva 

za penzije za sve one koji na to steknu pravo. Sad će se provesti procedura da svi koji to imaju da 

se mogu da prijave, da ih prijave sportske organizacije, pojedinci da se prijave itd. No, RS mnogo 

ranije je to pitanje riješila, ali evo, i mi smo to pitanje na tragu da riješimo najkasnije, dakle do 

konca, odnosno za budžet za 2010.godinu. 
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